

CAN UNCLASSIFIED



Royal Canadian Logistics Service
National Defence Headquarters
Ottawa, Ontario
K1A 0K2

Service royal de la logistique du Canada
Quartier général de la Défense nationale
Ottawa, (Ontario)
K1A 0K2

17 October 2022

RCLS members,

In attachment is an open letter to all members of the Royal Canadian Logistics Service from the Strategic J4, Brigadier-General Luc Girouard.

The purpose of this letter is to address members on the way forward in terms of cultural growth and evolution, to outline how the RCLS will support the ambitions of *Trusted to Serve*, and the methods that we as a community will use to ensure equal opportunities, inclusion, growth, and a welcoming environment for all within the RCLS.

As the RCLS Leadership Team we ask that all members distribute this letter to the maximum extent, and, most importantly, prepare themselves to work as a community to improve the RCLS for all.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "J.K. Judiesch".

J.K. Judiesch
Colonel
Royal Canadian Logistics Service
Integrator

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "M.L.N. Lizotte".

M.L.N. Lizotte
Chief Petty Officer First Class
Royal Canadian Logistics Service
Chief Warrant Officer

Membres du SRLC,

En pièce jointe se trouve une lettre ouverte à tous les membres du Service royal de la logistique du Canada de la part du J4 stratégique, le brigadier-général Luc Girouard.

Le but de cette lettre est de s'adresser aux membres sur la voie à suivre en termes de croissance et d'évolution culturelles, de décrire comment le SRLC soutiendra les objectifs de *Digne de servir*, et les méthodes que nous, en tant que communauté, utiliserons pour assurer l'égalité des chances, l'inclusion, la croissance et un environnement accueillant pour tous au sein du SRLC.

En tant qu'équipe de direction du SRLC, nous demandons à tous les membres de distribuer cette lettre au maximum et, surtout, de se préparer à travailler en tant que communauté pour améliorer le SRLC pour tous.

CAN UNCLASSIFIED